

Contract No. HY/2014/07

Central Kowloon Route – Kai Tak West

28<sup>th</sup> March 2024

### Love U All Charitable Foundation Mobile Chinese Medicine Vehicle

On 28th March 2024, the Love U All Charitable Foundation organized the Yan Oi Tong Mobile Chinese Medicine Vehicle to provide free medical consultations for the elderly and residents in need, stationed outside the Central Kowloon Route Community Liaison Centre at 12 Long Yue Street, To Kwa Wan. While residents awaited consultations, the Central Kowloon Route offered guided tours of the Community Liaison Centre, further enhancing their understanding of community resources and services, and thereby deepening their sense of belonging to the community. The project team envisions that through these medical outreach activities, love and care can be extended to the elderly and other residents in need, contributing to the building of a harmonious and inclusive community.

### 愛心全達贈醫施藥 2024

愛心全達慈善基金於 2024 年 3 月 28 日，安排仁愛堂流動中醫車，到土瓜灣朗月街 12 號中九龍幹線社區聯絡中心外，為長者和有需要的居民免費診症。於等候診症期間，中九龍幹線為長者和居民提供社區聯絡中心導賞服務，進一步讓他們了解社區資源和服務，從而加深對社區的認識與歸屬感。工程團隊希望透過贈醫施藥活動，將關愛送給長者和其他有需要的居民，共建和諧共融的社區。

Contract No. HY/2014/07

Central Kowloon Route – Kai Tak West



Contract No. HY/2014/07

Central Kowloon Route – Kai Tak West

